

China M&A Round-Up

中国并购简报

September 1-7, 2014
2014年09月01-07

**Issue Highlights | Trends to Watch | Outbound M&A from China | Inbound M&A into China
China Domestic M&A and Industry Consolidation | Dbriefs Webcasts | China-Related Reports**
**本期要闻 | 并购趋势 | 中资对外并购 | 外资对内并购 | 中国国内并购
中国相关网络广播 | 其它中国相关报告**

Issue Highlights (本期要闻)

- **Tencent invests \$19.7 mln in Korea's PATI Games**
腾讯投资韩国PATI Games

Trends to Watch (并购趋势)

- **Alibaba's post-IPO wish list may start here: real M&A**, Bloomberg, 09/09/2014
- **上市后阿里巴巴还会收购谁?**, 赛迪网, 2014年09月11日

Outbound M&A from China (中资对外并购)

Consumer Products (消费品行业)

- **Lancy to buy into South Korea Agabang**, HispanicBusiness.com, 09/09/2014
- **朗姿股份参股韩国阿卡邦**, 凤凰财经, 2014年09月10日

Technology, Media & Telecommunications (科技、传媒与电信行业)

- **Tencent invests \$19.7 mln in Korea's PATI Games**, iResearch News, 09/05/2014
- **腾讯投资韩国PATI Games**, 新浪游戏, 2014年09月02日

Inbound M&A into China (外资对内并购)

Financial Services (全球金融服务行业)

- **Mérieux NutriSciences acquires Sino Analytica to boost China presence**, FoodQualityNews.com, 09/03/2014
- **梅里埃营养科学集团收购诺安检测**, 仪器信息网, 2014年09月3日

Manufacturing (制造行业)

- Cooper Standard to increase equity interest to 95% in Huayu-Cooper Standard Sealing Systems, CNN, 09/04/2014

- Cooper Standard 将成为中国最大汽车密封件制造商的大股东, 新浪财经, 2014年09月04日

China Domestic M&A and Industry Consolidation (中国国内并购)

Real Estate (房地产行业)

- Chaoyue Group buys stake in Liuzhou project at CNY280 mln, HaiTong International, 03/09/2014

- 超越集团斥3.5亿参股柳州物业市场, 新浪财经, 2014年09月03日

Technology, Media & Telecommunications (科技、传媒与电信行业)

- Powerise Information Technology Co Ltd to acquire stake in Tinno Mobile Technology Corporation, International Law Office, 09/02/2014

- Xunlei Announces definitive agreement to acquire Kuaipan Personal, Nasdaq, 02/09/2014

- 天珑移动借壳退市公司创智科技, 神光证券网, 2014年09月04日

- 迅雷宣布收购金山快盘个人版业务, 新浪财经, 2014年09月03日

Dbriefs Webcasts (中国相关网络广播)

Upcoming China Issues Dbriefs to be announced soon. Please visit the [China Issues Dbriefs page](#) to view our archived webcasts.

China-Related Reports (其它中国相关报告)



2014 China Auto Finance Report

As a follow-up to the 2012 *China auto finance report*, which focused on main business areas of auto finance such as wholesale loans to dealers and retail loans to consumers, this year's report takes a closer look at the innovation of the auto finance industry and explores the development of several major emerging models in China, including car rental/leasing, used car finance, car insurance and Internet finance. (Automotive – 2014)

[Read more](#)

2014中国汽车金融报告

在继承《2012中国汽车金融报告》聚焦于汽车金融重点业务 – 经销商批发贷款及消费者零售贷款的基础上, 2014年度的报告主要致力于研究汽车金融服务行业的创新, 探索几个主要新兴模式在中国的发展, 包括汽车租赁、二手车金融、汽车保险及互联网金融。

(汽车行业 – 2014年)

[请点击这里下载报告](#)

Chinese Services Group (中国服务组)

Chris Cooper

Americas Leader, Chinese Services Group, Deloitte LLP

古博

合伙人, 美国德勤 中国服务组, 美洲地区主管人

Kevan Flanigan

Partner, Deloitte Financial Advisory Services LLP

Kevan Flanigan

合伙人, 美国德勤财务咨询服务

Related links (相关链接)

Subscribe to *China M&A Roundup*
China M&A Round-up archive
Asia Pacific Dbriefs webcast series
US Chinese Services Group
Global Chinese Services Group

订阅中国并购简报
参阅更多中国并购简报
亚太地区德勤网络讲座
美国中国服务组
全球中国服务组

Included are summaries of, and links to, reports of M&A transactions and related news appearing in the media. Neither the Chinese Services Group of Deloitte LLP, nor any of its affiliates or their related entities, has an opinion on the transactions listed. No guarantees are made as to the accuracy of what is reported in the media. No information herein, implied or explicit, should be perceived as an endorsement, assessment or judgment as to the propriety of the transactions by the Chinese Services Group of Deloitte LLP or any of its affiliates or related entities.

此周报中出现的任何对相关并购新闻的概括或援引（以下统称“资料”），都不能构成德勤华永会计师事务所有限公司及其任何德勤子公司、德勤隶属机构（“德勤各成员所”）提供的建议、见解或推荐意见。德勤不担保该等数据、资料或其所含信息的准确无误。此外，上述资料及其所含信息，受时间或其他相关因素所限，均按原貌提供。在此引用的任何资料，不论明示或暗示，都不能视为德勤华永会计师事务所及其成员所对并购交易的恰当性的认可、评估或判断。您及所有各方需自行承担使用该资料及其所含信息的风险，并承担使用该数据及其所含信息所导致的全部责任和义务（包括但不限于疏忽行为所致）

[Deloitte.com](#) | [Unsubscribe](#) | [Manage email preferences](#) | [RSS](#) 

30 Rockefeller Plaza
New York, NY 10112-0015
United States



Official Professional Services Sponsor

Professional Services means audit, tax, consulting and financial advisory services.

About Deloitte

Deloitte refers to one or more of Deloitte Touche Tohmatsu Limited, a UK private company limited by guarantee, and its network of member firms, each of which is a legally separate and independent entity. Please see www.deloitte.com/about for a detailed description of the legal structure of Deloitte Touche Tohmatsu Limited and its member firms. Please see www.deloitte.com/us/about for a detailed description of the legal structure of Deloitte LLP and its subsidiaries. Certain services may not be available to attest clients under the rules and regulations of public accounting.

Copyright © 2014 Deloitte Development LLC. All rights reserved.
36 USC 220506
Member of Deloitte Touche Tohmatsu Limited



[Legal](#) | [Privacy](#) | [Cookies](#)